
  

Protokoll styrelsemöte 13 april, 2021 

Närvarande:  

Malin Lundberg, Per Sidetun, Olof Kortfelt, Conny Karlsson, Eelena Blomkvist, PO Bäckström, Lars 

Henningsson. 

Malin hälsade oss alla välkomna! 

Våra möten 

Våra digitala möten har haft OK deltagare, 16 resp. 13 de sista två gångerna. Viktigt med bra innehåll. 

Våra ”Walk & Talk” har varit dåligt besökta, 2 resp. 1 deltagare. Eventuellt beroende på avsaknad av 

program för promenaden. 

Vi beslöt att fortsätta som planerat under våren, för att inte skapa förvirring. 

Program & Eventinfo 

De digitala mötena är: 

19/4    Carin Hansdotter redovisar årliga rapporten om byggkonjunkturen. 

3/5      Ulf Sandén talar om kyrkans roll i pandemin. 

17/5    Mikael Eriksson pratar om Friskis & Svettis. 

31/5    To be decided. 

Vad gäller våra ”Walk & Talk”-turer gäller det att vi har en tydlig inriktning som annonseras inför varje 

gång för att locka fler deltagare. Malin kollar upp Café Slussvakten som slutstation den 26/4. 

Planerade event är: 

7/6      Stadsvandring med Projekta. 

14/6    Båtbussarna – utflykt. 

21/6    Presidentskifte på Nöjesfabrikens Innergård. Tapas o bubbel. Quiz. 

Sommarmöte 

Vi planerar ett sommarmöte på Nöjesfabrikens Innergård till 20 eller 21 juli, Malin återkommer om 

datum. Inbjudan bör då också gå ut till Tingvalla och City.Vi önskar också att vi kan deltaga på Tingvallas 

sommarmöten, Malin kollar med dom om det är OK. I så fall skall även dessa möten vara med i vår 

kalender. 

Information till våra medlemmar 

Malin skall skicka ut information om planerna ovan snarast, så medlemmarna lockas och kan planera in 

dessa evenemang i sina kalendrar. 

Årsavgiften för 2021/2022 skall informeras om i början av juni. Viktigt är då att vi informerar om allt 



spännande som är planerat för åtminstone augusti / september. Likaså ett inlägg från vår tillträdande 

president om hans planer inför det nya året. 

Hemsidan samt sociala medier 

Per skall uppdatera vår logo samt lägga in en länk till Plaza för Google Maps. 

Ekonomi 

Status medlemmar 

Vi har två nya medlemmar registrerade (överflyttade från Bengtsfors) samt en ny medlem som registreras 

efter 1 juli. 

Ekonomin 

PO meddelade att årets beräknade underskott blir ca 10.000 kr främst beroende på vår rabatterade 

årsavgift (15.000). Kassan beräknas ligga på 310.000 vid årsskiftet. 

Projekt Iris 

Diskuterades livligt. Divergerande åsikter i styrelsen. Malin skall ta ett nytt möte med dem och komma 

med ett konkret förslag till styrelsen. Ett engångsbelopp på 5.000 eller 10.000 diskuterades. 

 

Nästa möte: 

25 maj klockan 16.30. Eelena bjuder in. 

Vid protokollet 

 

Lars Henningsson 

Sekreterare 

 

Godkännes 

 

Malin Lundberg 

   


